
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Zápis	  z	  jednání	  výboru	  KCHBC	  30.11.2019	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Praha,	  výstaviště	  Letňany	  
	  
	  
	  
Přítomni:	  Brožová	  Marie,	  Cimrmanová	  Gabriela,	  Mgr.	  Folget	  
Klímová	  Lenka,	  	  Popželevová	  Antonie	  ,Volek	  Bohumil,	  
Volková	  Dana	  
Omluveni:	  Fišáková	  Marcela	  
	  
Výbor	  se	  sešel	  v	  6	  členech	  a	  je	  usnášení	  schopný.	  
Určení	  zapisovatele	  a	  ověřovatele	  zápisu	  z	  jednání.	  
Zapisovatelka	  Marie	  Brožová,	  ověřovatelky	  zápisu	  Gabriela	  
Cimrmanová,	  Dana	  Volková	  	  

Jednání	  zahájila	  Marie	  Brožová	  ve	  12.15.	  
	  
Program	  schůze:	  
	  
1:	  Zahájení	  schůze,	  úvodní	  slovo	  

2:	  Určení	  zapisovatele	  a	  ověřovatelů	  zápisu	  

3:	  Vyhodnocení	  nabídek	  na	  úpravu	  webových	  stránek	  	  KCHBC	  

4:	  Ročenka	  

5:	  Nabídka	  Royal	  Canin	  pro	  Klub	  

6:	  Odsouhlasení	  programu	  

6A:	  Hlasování	  (	  pro-‐proti-‐	  zdržel	  se)	  	  6-‐0-‐0	  

Program	  jednání	  byl	  schválen.	  

	  

3A:	  bylo	  osloveno	  několik	  firem	  

AGM	  desing	  –	  	  cena	  35	  000	  +/-‐	  10%	  KČ	  (	  bez	  DPH)	  



pan	  Doležal	  –	  nabídl	  jinou	  možnost	  řešení	  úpravy	  webových	  
stránek,	  bez	  ceny	  

Vaněk	  desing	  –	  15	  000	  KČ(	  bez	  DPH)	  	  

Xart	  –	  cena	  75	  000	  KČ	  (bez	  DPH)	  a	  druhou	  nabídku	  63	  000	  KČ	  
(bez	  DPH)	  

Po	  dlouhé	  diskuzi	  byla	  nakonec	  vybrána	  firma	  AGM	  desing.	  

Zárověn	  se	  	  novým	  webmasterm	  stal	  pan	  Aleš	  Grünwald	  z	  této	  
firmy.	  

Stránky	  bude	  spravovat	  za	  finanční	  odměnu	  5000	  KČ/	  rok.	  

Hlasování	  (	  pro	  –	  proti-‐	  zdržel	  se)	  6-‐0-‐0	  

	  

4A:	  Vznikla	  poptávka	  	  od	  členů	  KCHBC	  po	  tisku	  barevné	  
Ročenky.	  

Cenové	  nabídky	  vycházejí	  při	  nákladu	  100	  KS,	  200	  stánek,	  
formátu	  A4,	  lepená	  vazba	  na	  460	  KČ/kus	  s	  DPH.	  
Předpokládáme,	  že	  tisk	  proběhne	  barevně.	  Definitivní	  
rozhodnutí	  	  odloženo	  až	  po	  uzávěrce	  Ročenky	  (	  zisk	  z	  inzerce/	  
náklady).	  Za	  přípravu	  Ročenky	  odpovídá:	  Gabriela	  Cimrmanová.	  

	  

Hlasování	  (	  pro-‐	  proti	  –	  zdržel	  se)	  6-‐0-‐0	  

	  

5A:	  Firmy	  Royal	  Canin	  	  nabídla	  možnost	  stát	  se	  členy	  
chovatelského	  klubu	  RC.	  Tato	  nabídka	  bude	  uveřejněna	  na	  
webových	  stránkách	  klubu.	  Při	  odběru	  krmiva	  vzniká	  možnost	  
další	  spolupráce	  s	  RC	  a	  to	  ve	  formě	  sponzorství	  Klubové	  
výstavy.	  Za	  zveřejnění	  nabídky	  zodpovídá:	  Marie	  Brožová	  

Hlasování	  (pro-‐proti-‐zdržel	  se)	  6-‐0-‐0	  



Jednání	  výboru	  bylo	  ukončeno	  v	  13.30	  hodin.	  

Další	  schůze	  výboru	  se	  uskuteční	  pravděpodobně	  na	  jaře	  2020.	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  



	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  
 

	  


